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El Sr. Zaragozà Julián diu que s’aprofite el lloc existent en el Centre 
Escolar per tal de portar ahí als xiquets de la ludoteca.

Tots diuen que el que comenta el Sr. Juan Zaragozá és un altre tema.

8/ El Sr. Zaragozà Julian diu que fa molt de temps que estan sospesant 
totes les intervencions del Sr. Alcalde i al final, molt al nostre pesar, no 
ens queda més remei que dir-li que no és ètic que mentisca en les seues 
intervencions, perquè no enganye als regidors, sinó a tot el poble. El Sr. 
Zaragozá comenta que les intervencions són les següents:

1. Segons el JNP hi havia motes desperfectes al centre de dia, quan ja 
s’havia concedit la llicència.
2. Van demanar la utilització de la pista de la Ravaleta i el Sr. Alcalde va 
dir que no podia ser perquè estava plena de materials, i vam comprovar 
que estava neta.
3. En la taxa de deixalles es diu que és d’obligatori compliment,  i veu, 
al pegar-li una repassadeta, que segon per a qui. El Sr. Juan Zaragozà 
diu que açò és una altra mentira.
4. Quan van demanar el cens de recollida de deixalles se’ns va dir que 
estava exposat al públic, una altra mentira ja que deprés al setembre el 
vam demanar  i ens vau dir que encara no estava confeccionat.
5. Que de les deixalles a l’abocador de la carretera d’Alcalà el Sr. 
Alcade ha dit que era perquè se les  emportaren, i les deixalles han 
parat al barranc. I haguera sigut més fàcil deixar-las a la pista i que se 
les emportara el camió. Que va dir que era perquè no es col·lapsaren 
els contenidors, i es pot veure a molts llocs que hi deixalles al costat 
dels contenidors. Que no caldria entrar en molts temes si les coses es 
feren d’altra manera, i el Sr. Alcalde, com a president, de l’ajuntament, 
hauria de donar exemple. Que ell i els seus companys del grup popular 
lamenten haver de parlar d’aquestes coses però que han de fer-ho 
perquè se’ns done peu.

El Sr. Alcalde respon que qui hauria de donar exemple són els regidors 
del partir popular i que està fart que el Sr. Juan Zaragozà el titlla de 
mentirós.

El Sr. Zaragozá Julián li diu al Sr. Alcalde que li ho dirà totes les vegades 
que faja falta i li pregunte al Sr. Alcalde si ha dit alguna mentira.
El Sr. Alcalde respon que sí, que moltes.

El Sr. Zaragozà Julian diu que els va dir que la pista estava bruta, i la 
van fotografiar i estava neta i que no ha dit cap mentira.

El Sr. Alcalde diu que el tema del  centre de dia es va explicar vàries 
vegades, i fins que no va arribar l’autorització definitiva per escrit no es 
podia afirmar que estava autoritzat; que la pista pensava que estava 
bruta, però van anar els treballadors de l’ajuntament i la van netejar 
sense saber-ho ell; que les deixalles no es podien deixar a la pista 
perquè per la nit hi havia revetlla; i respecte al padró de deixalles no 
se’ls va mostrar la primera vegada que van vindre perquè hi havia molts 
errors, i que encara hi han. El Sr. Alcalde li diu al Sr. Juan Zaragozá que 
no li torne a dir mentirós.
El Sr. Zaragozà Julian li diu que si no l’enganya no l’hi ho dirà més.
El Sr. Alcalde diu que no va fer-lo conscientment, que admet la seva 
culpa en el tema de les deixalles a la pista, i que si el que han dit 
pensen que és delicte, que ho denuncien, que ell s’atendrà les 
conseqüències.

9/ El Sr. Sales Muñoz diu que prega, respecte al que va dir en el ple 
anterior el Sr. Sales Sales dels camins, que si tots els anys s’haguera 
continuat netejant les voreres no hauria passat i que respecte al que 
va dir de les màquines de la Diputació que hi havia una mà negra que 

no faça insinuacions, que  faça acusació formal o no digue res. Que 
sempre parlen del Sr. Miguel Zaragozà, que es dirigisquen a tots, 
perquè son equip, i no només al Sr. Zaragozà.
I en quant a hipotecar el poble, perquè volien fer un poble per damunt 
de les possibilitats, que no anaven per damunt de les possibilitats del 
poble, i que si el grup JNP no ha sabut veure les possibilitats del poble 
és altre problema, perquè han deixat escapar molts projectes.

El Sr. Sales Sales li diu al Sr. Sales Muñoz que el principal projecte 
que ha deixat escapar el JNP és el de l’abocador de residus tòxics i 
perillosos.

10/ El Sr. Sales Muñoz pregunta si el dia dinou de setembre va haver-hi 
una fuga de gas al col·legi públic “la Moreria” i si per part de la direcció 
de l’escola es va avisar a l’Ajuntament.
El Sr. Alcalde respon que se li va dir quan ja havia passat, i que no s’ha 
provat que fóra una fuga de gas.

11/ El Sr. Sales Muñoz  diu que no fa molt de temps que es va fer un 
simulacre i pregunta perquè en este cas no es va seguir el protocol de 
seguretat en cas d’una detecció d’una fuga de gas, ja que efectivament 
sí que era una fuga de gas, ens agrade o no ens agrade. I que el més 
greu és que es van desallotjar als xiquets d’escola i els de la ludoteca 
es van quedar dins.

El Sr. Sales Muñoz pregunta si es van desallotjar  als xiquets de la 
ludoteca.
La Sra. Montull Rodrigo diu que com que no estava el Sr. Alcalde li 
van comunicar a ella que hi havia una olor estrany que semblava gas, 
que agafaven als xiquets i els traslladaren a la plaça Cervantes i que 
ja havien cridat a un tècnic, i que eixe dia feia olor a gas en altres 
llocs del poble, i ella li va dir a la directora que si havien d’estar molta 
estona fora que anaren a la Pista de la Ravaleta; i que per decisió dels 
mestres no van anar. Que li consta que el primer lloc on van anar va ser 
a la ludoteca per a desallotjar als xiquets, i ningú li va dir a ella que els 
xiquets de la ludoteca no havien eixit; que la persona encarregada de 
la ludoteca va dir que estava donant-los l’esmorzar i els trauria quan 
acabara. Que després va vindre un tècnic que va dir que no podia 
assegurar que fóra una fuga de gas.

El Sr. Sales Muñoz diu que li vol fer la reflexió que en cas d’un incendi  
es podria deixar als xiquets a la plaça Cervantes, però que en cas d’un 
fuga de gas la distància recomanada és de sis-cents metres, s’ha de 
desallotjar tota la mançana i avisar al  telèfon 112 d’emergències, per  
evitar problemes i avisar als bombers i als tècnics.

La Sra. Montull que segons el que ha dit el Sr. Sales Muñoz el pla 
d’emergències que van fer els bombers per a l’escola no va servir per 
a res.

El Sr. Sales diu que el pla d’emergència de l’escola és en cas 
d’incendi.

La Sra. Montull li pregunte si els bombers van fer als mestres d’escola 
la mateixa explicació que ha fet ell.

El Sr. Sales diu que no ho sap cert, que suposa que sí.
El Sr. Viol li pregunte al Sr. Sales Muñoz que qui aplique el pla 
d’emergència i el protocol d’evacuació.

El Sr. Sales diu que en este cas l’han de fer els mestres, és a dir la 
direcció del col·legi.
La Sra. Montull torna a dir que ella va dir als mestres que anaren a la 


